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Begrijpen we elkaar nog wel? 
 

Bovenstaande vraag kan op vele momenten en vele 
plaatsen worden gesteld. Maar ook binnen de 
politiek. Weet u wanneer die vraag óók werd 
gesteld? Toen fractie- en bestuursleden van de 
ChristenUnie even napraatten in het gemeentehuis 
na een vergadering waarop de zondagsopenstelling 
van winkels werd besproken. Een aantal weken 
geleden.  
  
Zoals u wellicht weet neemt de gemeenteraad van 
Ommen binnenkort een beslissing over deze 
openstelling. Gaan de winkels open op zondag? En 
zo ja, hoe vaak mag dat in een jaar? Twaalf keer, of 
misschien wel álle zondagen? U leest hierover 
verderop in onze Nieuwsbrief vast en zeker meer. 
Inhoudelijk zal ik er dan ook verder niet op ingaan. 
Ik houd mij nu liever bezig met de vraag: hoe kan 
het dat het er op lijkt dat je elkaar (als politieke 
partijen) niet meer begrijpt? Dat je elkaar niet meer 
kunt bereiken (met argumenten)?  
  
Deze vervreemding van elkaar (want dat is het!) zie 
je nog meer in de landelijke politiek. In de Tweede 
Kamer komen tenslotte nóg meer politieke 
vraagstukken aan de orde waarbij het om echt 
principiële vragen gaat. Ik zal daar twee 
voorbeelden van noemen die onlangs weer breeduit 
in het nieuws kwamen: abortus en euthanasie. 
(Voordat iemand denkt: 'tsja, dat zijn weer de 
geijkte onderwerpen....' Ik zou ook prima andere 
onderwerpen kunnen noemen: vrijheid van 
onderwijs of het schrappen van de Zondagswet 
bijvoorbeeld.)  
  
U hebt er wellicht over gehoord of het zelf gezien op 
tv. De euthanasie die is toegepast bij iemand die 
uitzag naar het einde. Maar die volgens anderen 
toch allesbehalve ondraaglijk leed. En dat zorgde 
voor ophef. Moeten we die kant nou op? Is dat wat 
we willen? 
  
En dan de discussie over de NIPT-test. Ik heb daar 
al eerder over geschreven. Minister Schippers wil 
graag dat die test voor alle zwangeren beschikbaar 
komt. Men kan dan zien of het kindje dat in de 
baarmoeder opgroeit het syndroom van Down heeft. 
Om het dan eventueel te laten aborteren. (In Ijsland 
en Denemarken worden al nauwelijks meer kinderen 
met het syndroom van Down geboren!) Willen we 
een Down-vrije samenleving? 
  
Als christenen wordt het standpunt in deze ethische 
zaken uiteraard bepaald door de overtuiging dat niet 
wij als mensen bepalen wat nog een menswaardig 
bestaan is, om daarna desnoods een eind te maken 
aan het leven. Want waar is het einde dan? Gaan we 
straks (als dat mogelijk zou zijn) ook screenen op 
intelligentie en vormen van autisme? Willen we 
alleen maar ‘volmaakte’ kinderen?  
 

 

 
 

En moeten echtparen die kinderen krijgen met te 
voorspellen ziekten de zorgkosten maar zelf 
opbrengen? In een wereld waar medisch gezien vele 
mogelijkheden zijn wil de mens meer-en-meer het 
lijden (aan het begin en het einde van het leven) 
uitbannen.   
  
Begrijpen we elkaar nog wel? Daar waar decennia 
geleden onze samenleving nog behoorlijk door  
christelijke normen en waarden werd gestempeld 
zijn er nu talloze mensen die daar weinig meer mee 
op hebben. Intussen gevormd door het 
maakbaarheidsdenken kom je dan uit bij ethische 
standpunten die veraf staan van christelijke 
principes.  
 
Hier wreekt zich het materialistisch denken. Het 
denken dat alles voortkomt uit materie (‘wij zijn ons 
brein’). Een filosofie die door een steeds bredere 
acceptatie van het evolutionisme de wind in de 
zeilen heeft. En geen rekening houdt met een 
geestelijke, hogere macht. En al helemaal niet met 
een Schepper die Zich heeft geopenbaard in het 
geschreven Woord (de Bijbel) en het levende Woord, 
Jezus Christus.   
 
Laten we ons als christelijke politieke partij maar 
niet van de wijs brengen. En blijven opkomen voor 
het beschermen van de zwakkere en het (prille) 
leven. En gaan voor een samenleving die beseft dat 
er meer is dan winstcijfers.  Ook al wordt je niet 
altijd begrepen.  
 
Jaap Siertsema 
Voorzitter  
 

Ledenvergadering met als spreker 
burgemeester Boumans 
 

Op dinsdagavond 5 april 2016  hopen we als 
ChristenUnie Ommen onze ledenvergadering weer te 
houden. U wordt daar van harte voor uitgenodigd. 
De vergadering wordt gehouden in een zaal van het 
Het Baken in Ommen. Vanaf 19.45  tot 20.45 uur is 
er een huishoudelijk deel. 
 
Daarna is er een openbare vergadering waar onze 
nieuwe burgemeester Boumans uitgenodigd is als 
spreker. De actuele politieke situatie in Ommen 
maakt ons nieuwsgierig.  Hoe de visie is naar de 
toekomst? Met elkaar kunnen wij de gemeente 
bestuurbaar maken. 
 
Uw aanwezigheid wordt op prijs gesteld en neem 
iemand mee! 
 
Henk Hiemstra, 
secretaris 
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Nieuws van de fractie 

 

Werkbezoek Sprank 

Op uitnodiging van Sprank heeft onze fractie in 
februari een werkbezoek gebracht aan de Jacob 
Marisstraat 4 in Ommen. Nu is Sprank wel bekend 
bij de fractie, maar het leek (en was) nuttig om 
elkaar beter te kennen en aandachtspunten uit te 
wisselen. Het is altijd goed dat politici in de praktijk 
kijken hoe het gaat met onderwerpen waar zij zich 
vooral op papier mee bezig houden. 
 
We hebben gesproken over de organisatie van 
Sprank. De stichting Sprank heeft zo’n 30 locaties, 
verspreid over 13 gemeenten in Nederland. Op die 
locaties worden verschillende vormen van 
christelijke zorg geboden. Hierbij moet je 
bijvoorbeeld denken aan wonen voor mensen die 
langdurig zorg nodig hebben, aan dagbehandeling, 
ook aan logeren voor mensen die daaraan behoefte 
hebben. Dat zijn niet alleen cliënten, maar ook 
verzorgers die zo even op adem kunnen komen. 
Dat er op het gebied van zorg heel veel 
ontwikkelingen zijn, is wel algemeen bekend. Maar 
iedere keer weer is het nodig om de aandacht te 
vestigen op de mogelijkheid die mensen moeten 
hebben om te kunnen kiezen voor christelijke 
zorgaanbieders. In het gesprek was een wederzijdse 
erkenning en goed om dat van elkaar te weten. We 
hebben dan ook afgesproken om geregeld contact te 
houden over de ontwikkelingen in de lokale 
zorgverlening. 
 

 
 

 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Junner sluis 

Iedereen kent die plaats wel; de stuw bij Junne. 
Mooie plek om naar het neerstortende water te 
kijken en te luisteren, mooie plek om te vissen en te 
wandelen en als het weer een beetje mee zit, om ijs 
te eten. 
Er zijn plannen om die plaats te veranderen en uit te 
breiden met een sluis. Soms voor de toeschouwer 
nog een extra attractie. 
Over die plannen hebben verschillende partijen in 
een voorbereidingsgroep lang nagedacht. Daartoe 
behoren de provincie, het waterschap, de gemeente, 
grondeigenaren en natuurorganisaties zoals de 
vereniging voor Natuur en Milieu de Vechtstreek. 
 
De plannen moeten passen in het zogenoemde 
programma Ruimte voor de Vecht. Het inrichten van 
de Vecht als laaglandrivier en het mogelijk maken 
deze rivier te bevaren is één van de onderdelen van 
dat plan. Bevaarbaar betekent in dit geval 
bevaarbaar voor scheepjes en/of boten die qua 
dimensie, aantallen en uitstraling passen bij een 
halfnatuurlijke laaglandrivier, zoals het varen met 
sloepen en zompen met een stille motor, kanoën en 
vlotvaren. En ter hoogte van Junne wordt daarom 
een sluis gerealiseerd.  
In een eerste behandeling in de raadscommissie 
bleek al van verschillen tussen partijen over die 
bevaarbaarheid. De ambtelijke stukken vermelden 
dat de sluis dezelfde diepgang moet krijgen als 
andere sluizen, verder stroomafwaarts in de Vecht, 
zodat de diepgang van die sluis bij Junne niet in de 
weg hoeft te staan voor ook ander vaarvormen. 
Deze laatste passage riep en roept de nodige vragen 
op. 
 
De ChristenUnie wil zich houden aan hetgeen het 
Waterschap heeft besloten met het Verkeersbesluit 
voor de Vecht: Artikel 3 Afmetingen en diepgang 
1. De grootst toegelaten afmetingen en diepgang 

voor schepen benedenstrooms van de Hessel 

Mulertbrug te Ommen zijn:  

a. lengte: 35,00 m; 

b. breedte: 5,85 m; 

c. diepgang: 1,00 m. 

2. De grootst toegelaten afmetingen en 

diepgang voor schepen bovenstrooms van 

de Hessel Mulertbrug te Ommen zijn: 

a.  lengte: 12,5 m; 

b. breedte: 2,75 m; 

c. diepgang: 0,50 m. 

In het besluit staat dus uitdrukkelijk dat 
bevaarbaarheid van de Vecht vanaf de brug in 
Ommen stroomopwaarts geschikt is voor boten met 
een diepgang van maximaal een halve meter.  
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Aanpassing kan uitsluitend als alle partners daartoe 
instemmen. Maar, zo is te lezen in het 
Waterbeheerplan 2016-2021 Vechtstromen, 
“Bovenstrooms Ommen bepalen natuurlijke 

processen het doorstroomprofiel van de Vecht. 

Recreatief medegebruik van het rivierbed is alleen 

mogelijk binnen de randvoorwaarden van het 

natuurlijke profiel met de daarbij behorende 

variërende breedten, bodemhoogten en vaardiepten. 

Het kunstmatig op diepte houden van een vaargeul 

(baggeren) past hier niet bij.” 

 
Voor de aanleg van de sluis is wijziging van het 
bestemmingsplan nodig. Naar aanleiding van de 
discussie in de raadscommissie beraadt het college 
zich op stappen om het ontwerp van het plan 6 
weken ter inzage te leggen. 
 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ommer Mars 

Eind vorig jaar hebben scholen meegedaan om 
plannen te maken voor de inrichting van de Ommer 
Mars. Het gaat om het gebiedje dat in bijgaand 
plaatje is omlijnd. In februari van dit jaar hebben 
volwassen inwoners van Ommen zich uitgelaten over 
de mogelijke inrichting van de Ommer Mars. De 
aanpak is bedoeld om de inwoners van Ommen te 
betrekken bij die inrichting om zo de natuur- en 
recreatieve waarden tussen de Vecht en de stad 
Ommen te vergroten.  
De grond is eigendom van de Provincie Overijssel en 
zou in het kader van Ruimte voor de Vecht 
natuurgebied worden. Die plannen zijn niet 
doorgegaan. In elk geval niet zoals ze oorspronkelijk 
waren bedoeld. De vereniging voor Natuur en Milieu 
De Vechtstreek en Natuur en Milieu Overijssel 
hebben het plan nieuw leven ingeblazen. Dit kon 
prima samengaan met plannen van de gemeente 
Ommen om meer ruimte te bieden aan initiatieven 
van haar inwoners bij de gang van zaken in Ommen. 
Met een mooi woord: burgerparticipatie. 
Er is intussen een initiatiefgroep gevormd die met de 
plannen van de scholen en van de volwassen 
inwoners van Ommen aan de slag gaat. We zijn 
benieuwd naar de voorstellen voor een nieuwe 
inrichting van de Ommer Mars die ongetwijfeld goed 
gaat aansluiten bij de nieuwe inrichting van de 
Vechtoever aan de overzijde van de Ommer Mars 
(Koekse geul).  
 

 
 
Frans van der Mooren 
Fractievoorzitter 
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Referendum associatieverdrag 6 april 
Op 6 april 2016 wordt er een referendum gehouden 
over het associatieverdrag tussen de Europese Unie 
en Oekraïne. Het advies van de ChristenUnie is om 
voor te stemmen. Waarom? 
 
Referendum associatieverdrag: 6 april 

Op 6 april 2016 wordt er een referendum gehouden 
over het associatieverdrag tussen de Europese Unie 
en Oekraïne. Het advies van de ChristenUnie is om 
voor te stemmen. Waarom? 
 
Wat is het doel van het verdrag? 

Het doel van het associatieverdrag met Oekraïne is 
om handel makkelijker te maken. In het verdrag 
staan ook afspraken over samenwerking op het 
gebied van buitenland-, veiligheids- en 
defensiebeleid, over financiële steun voor 
economische hervormingen en over mensenrechten- 
en anti-corruptiebeleid in Oekraïne. 
 
Wordt de Oekraïne nu lid van de Europese 

Unie? 

Nee. Het verdrag gaat over samenwerken, niet over 
toetreden. Europa heeft zulke verdragen al met veel 
meer landen afgesloten, waaronder veel landen die 
nooit lid zullen (willen) worden van de EU. Denk 
bijvoorbeeld aan Noorwegen en IJsland, maar ook 
met Egypte, Israël en veel landen in Afrika. 
 
Stemadvies ChristenUnie: Samenwerking JA, 

toetreding NEE 

De ChristenUnie is voor het associatieverdrag met 
Oekraïne. Goede betrekkingen met landen die 
grenzen aan Europa vinden we belangrijk. Daarom 
zijn we voor een verdrag dat de samenwerking 
tussen de EU en Oekraïne op meerdere vlakken 
verbetert. Dan gaat het niet alleen om economische 
en politieke samenwerking, maar om ondersteuning 
op het gebied van mensenrechten- en anti-
corruptiebeleid. Op deze manier is er sprake van een 
win-win situatie die de stabiliteit aan de oostgrenzen 
van de EU moet verbeteren. Rusland is niet blij met 
dit associatieverdrag. Poetin ziet door dit verdrag 
zijn invloed in Oost-Europa afbrokkelen en vindt dat 
vervelend. Dat is nog geen reden om tegen het 
verdrag te stemmen. De Oekraïners kiezen zelf voor 
meer samenwerking met Europa. 
 
Waarom stemmen met een referendum? 

De ChristenUnie was niet voor het invoeren van een 
referendum. Nu dit referendum er toch komt,  is ons 
advies om wel gebruik te maken van je stemrecht 
en Ja te zeggen tegen het associatieverdrag. We 
vinden het belangrijk dat alle stemmen in dit debat 
worden gehoord. Meer informatie omtrent het 
referendum en het associatieverdrag kunt u vinden 
via www.christenunie.nl/associatieverdrag  
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Giften? 
IBAN: NL12INGB0009028273 
t.n.v. ChristenUnie Ommen 

 

 
Follow us on  

ommen.christenunie.nl 
twitter: @cuommen 

facebook: facebook.com/cuommen 


